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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Bél a
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Az adóamnesztia hatékonysága” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Oszkó Péter pénzügyminiszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az adócsomag keretében tavaly decemberben adóamnesztiát hirdetett meg a kormány azo n

magánszemélyek, valamint cégek számára, akik jövedelmeiket illegális offshore tevékenysé g

segítségével menekítik ki az országból az adózás el ő l . A kormány az amnesztiából 50-100

milliárd forintos bevételre számított . Az elfogadott jogszabályt az érdeklődés hiánya miatt

nyáron módosították, kibővítve az igénybevevők kedvezményeit .

Miniszter Úr !

A 2008-as személyi jövedelemadó bevallás 183 . sorában fel kell tüntetni az amnesztia

keretében befizetett adót, valamint a befektetett összeget, tehát az adatok az APE H

rendelkezésére állnak . Kérdezem, mekkora bevétele keletkezett a költségvetésnek a z

adóamnesztia hatályba lépése óta? Hányan éltek a felkínált lehetőséggel? Mit tesz az

adóhatóság akkor, ha a jövedelem legális forrású, de egy része adóelkerülésb ő l származik? Ez

gyakorlatilag az összes érintett esetén elmondható, hiszen adózatlan jövedelmekr ő l van szó .

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . október 14 .

Tisztelettel,

Varga Mihály
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